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IZVOD IZ ZAPISNIKA 

sa 51. sjednice Školskog odbora Osnovne škole Zlatar Bistrica  

održane 7.2.2025.g.  

 

Prisutni: Jasenka Kuljak, Mateja Trčak, Ivan Kuntić, Sandra Belinić, Davor Sugnetić 

Odsutni: Željko Špoljar, Danijela Čiček Haban (ispričali se) 

Ostali prisutni: Jasna Kokot Pelko, ravnateljica, Barbara Martinec, voditeljica računovodstva 

 

Predsjednica pozdravlja prisutne, konstatira kvorum i predlaže sljedeći dnevni red: 

 

1. Prihvaćanje zapisnika s 50. sjednice Školskoga odbora 
2. Suglasnost za korištenje školske sportske dvorane 
3. Financijski izvještaj od 1. 1. 2024. do 31. 12. 2024. 
4. Razno 

 
Predsjednica daje dnevni red na glasovanje. Dnevni red je jednoglasno usvojen. 

 

Ad 1.) Prihvaćanje zapisnika s  50. sjednice Školskoga odbora 

Predsjednica Školskog odbora je pročitala Zapisnik s 50. sjednice Školskoga odbora. Predsjednica 

otvara raspravu, primjedbi nije bilo. Zapisnik s 50. sjednice Školskoga odbora Osnovne škole Zlatar 

Bistrica jednoglasno je usvojen. 

 

Ad 2.) Suglasnost za korištenje školske sportske dvorane 

Ravnateljica je upoznala prisutne s podnesenom zamolbom za održavanje artističke predstave Crazy 

show „Eldorado“ koji se planira održati 15. 2. 2025. g., a kojom je tražen najam školske sportske 

dvorane. 

Članovi Školskog odbora jednoglasno su donijeli odluku o korištenju školske sportske dvorane uz 

naknadu 65,00 eura po satu za manifestacije uz uvjet dobivanja suglasnosti Osnivača temeljem Odluke 

o korištenju školske sportske dvorane te ostalih prostora i opreme OŠ Zlatar Bistrica (Klasa: 011-03/23-

02/01 Urbroj: 2140-83-23-01 od 18. travnja 2023.), čl. 15. st. 3. obzirom da nakon provedenog javnog 

natječaja Škola raspolaže slobodnim terminima za korištenje školske sportske dvorane. 

 

Ad 3.) Financijski izvještaj od 1. 1. 2024. do 31. 12. 2024. 

Barbara Martinec, voditeljica računovodstva, je pročitala Financijski izvještaj od 1. 1. do 31. 12. 2024. 

godine kojeg su članovi Školskog odbora dobili elektroničkom poštom. Financijski izvještaj od 1. 1. do 

30. 6. 2024. godine jednoglasno je usvojen. 

 

Ad 4.) Razno 

Ravnateljica je obavijestila članove Školskog odbora da je Krapinsko – zagorska županija kupila 

susjedno, sjeverno zemljište uz školu te je također istaknula kvar školskog kombija dana 4. 2. 2025. g. 

zbog kojeg smo morali, prema uputi Osnivača, ugovoriti s prijevoznikom prijevoz učenika putnika. 

Daljnjih pitanja i prijedloga nije bilo. 

Sjednica ŠO završena je u 7:45 sati. 
 

Zapisničarka        Predsjednica ŠO 

Barbara Martinec       Jasenka Kuljak 


